
Lijst van conclusies een toezeggingen 
commissie Ruimte

16 maart 2017

AANWEZIG: Mw. J. Goedkoop (HBB), Mw. A.P. van der Have (HBB), Dhr. H.M. Klaasen (D66), Mw. Y.E.G.M.M. Schul (D66), Dhr. 
C.G.T.F.J. Leenders (VVD), Dhr. M.B.H.J. Radix (VVD), Dhr. E.J.M. van Vlijmen (CDA), Dhr. E. de Zeeuw (GL), Dhr. J.H. Maas (PvdA),  
Dhr. S.M. Nieuwland (wethouder), Mw. H.M.A. Hooij (wethouder) en Dhr. A.W.M. Schumacher (Directeur Ruimte). 

VOORZITTER: Dhr. H.J.M. van Zon
COMMISSIEGRIFFIER: Mw. W.J. Vrolijk-Gevaert
 

1 Vaststellen agenda commissie Ruimte 16 maart 2017

Conclusie voorzitter: de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2 Spreekrecht burgers

Er hebben zich 5 insprekers aangemeld:

4 insprekers bij agendapunt 3 “Uitvoeringsprogramma visie winkelcentra Heemstede”
 Mw. H. Slagter, vice-voorzitter bestuur WCH 
 Dhr. B. Offerman
 Mw. P. Vogel
 Mw. F. Cannegieter

Landgoederen en Groene Gebieden, De Hartekamp
1 inspreker bij een onderwerp dat niet op de agenda staat “Landgoederen en Groene Gebieden, De 
Hartekamp”.

 Mw. M. Roos

Mw. Roos spreekt in over de toekomstige bouwmogelijkheden op landgoed De Hartekamp en de in 
2007 verleende vrijstelling voor woonbebouwing op de Zuidstrook.

Conclusie voorzitter: via de agendacommissie wordt voor een volgende commissie ruimte de 
discussie over de Zuidstrook van de Hartekamp (postzegelbestemmingsplan) geagendeerd. 
Onderwerpen van discussie  zijn: 1. aan de voorkant beslissen met welk uitgangspunt de 
wethouder het plan van aanpak postzegel bestemmingsplan kan starten. 2. het wel of niet 
intrekken van de vrijstelling (waarom wel of waarom niet) 3. de eventuele implicaties van het 
intrekken van de vrijstelling (planschade). 
De toegezonden stukken en de antwoorden van de wethouder op de vragen van de 
commissie over de Hartekamp worden meegenomen bij de discussie in de commissie 
Ruimte.

Toezegging: wethouder Nieuwland zegt toe antwoord te geven op de gestelde vragen over 
conserverend bestemmen en de hoogte van de eventuele planschade (in detail). De commissieleden 
kunnen de wethouder aanvullende vragen over De Hartekamp toesturen. 



3 Uitvoeringsprogramma visie winkelcentra Heemstede
Mw. H. slagter, dhr. B. Offerman, mw. P. Vogel en mw. F. Cannegieter spreken in.

Conclusie voorzitter: de tweede termijn van het “uitvoeringsprogramma visie winkelcentra 
Heemstede” wordt behandeld in de raadsvergadering van 30 maart 2017. De gestelde vragen 
worden voorafgaand aan de bespreking in de raad schriftelijk door de wethouder 
beantwoord. 

4 Overzicht bouwprojecten

 Mw. Van de Have stelt een vraag over De Slottuin.

5 Actiepuntenlijst

15-39 – verkeerssituatie op de Binnenweg: maakt onderdeel uit van de Winkelvisie waarvan het 
vervolg van de behandeling plaats vindt in de raad van 30 maart 2017. Blijft staan.
17-02 - werkzaamheden Blekersvaart: de wethouder geeft een mondelinge toelichting. Het actiepunt 
is hiermee afgedaan.
16-72 - geluidsmeting Cruquiusweg: de wethouder geeft een mondeling toelichting. Het actiepunt is 
hiermee afgedaan.
17-08 – Vomar: de wethouder geeft een nadere toelichting op het memo. Het actiepunt is hiermee 
afgedaan.
16-72 – geluidsmeting Cruquiusweg: de wethouder geeft een toelichting op de verzonden memo. 
Het actiepunt is hiermee afgedaan.
17-06 – Cruquiusweg 75: Mei 2017
17-07 – Fietsparkeren station: Juni 2017
17-09 – Hartekamp: dhr. Leenders constateert dat de memo niet helemaal in lijn is met de gestelde 
vraag. Het actiepunt kan wel worden afgedaan.
17-10 – Milieustraat: de wethouder stuurt z.s.m. schriftelijke informatie toe. Blijft staan.

Conclusie voorzitter: leden van de commissie verzoeken de agendacommissie de wijze van 
behandeling van de actiepuntenlijsten te bespreken.

6 Wat verder ter tafel komt

 Mw. Goedkoop stelt een vraag over de onduidelijkheid van de 30km zone bij de Adriaan 
Pauwlaan (rondom de school).

Toezegging: wethouder Hooij onderzoekt de verkeerssituatie bij de Adriaan Pauwschool en 
informeert de commissie schriftelijk.

 Dhr. De Zeeuw geeft een compliment over de memo van de wethouder over de Houtrook 
overlast en verzoekt de rapportage (voor het voorjaar) op de actiepuntenlijst te plaatsen.

 Mw. Van de Have stelt een vraag over de rookoverlast van barbecues.

Toezegging: wethouder Nieuwland gaat na wat er geregeld is omtrent rookoverlast van barbecues 
en koppelt dit terug aan de commissie.

7 Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 23u59.


